

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Singapore, 10 Reasons to Visit Singapore :

Located in the Indian Ocean, Singapore is a country surrounded by many islands. This island country, one of the most visited places in the world, attracts attention with its being a city-state and its own concept of urbanism. Singapore visited by 17.4 million tourists in 2017. The most visiting country to Singapore is China. Countries following China in turn; Indonesia, India, Malaysia, Australia, Japan, Philippines, South Korea, United States, Vietnam, Thailand, United Kingdom, Hong Kong, Taiwan and Germany. There are many reasons to visit Singapore, where many cultures live together.

1. China and India Towns :



Singapore is one of the most cosmopolitan city states in the world. It is possible to come across the neighborhood that reflects many cultures in

the city. At the beginning of these are the Indian and Chinese neighborhoods. By visiting these neighborhoods, you can get a chance to see foreign cultures together.

2. Sentosa Island :



Sentosa is a theme island located close to Singapore, a place where you can enjoy the whole day. You can also get a chance to observe the wild nature and animals with the train safari tour organized at night in the island.

3. Gardens by the Bay :



You can see the artificial trees in the Gardens by the Bay area up to 50 meters in length and enjoy a pleasant walk through the long bridges around.

4. Merlion Park :



You can visit Merlion Statue and Merlion Square which are a sculpture with a mixture of lion and fish and are among the important symbols of the city. In this square, which is the busiest point of the city, you can photograph the skyscrapers around and you can take a short shopping tour.

5. Singapore Botanic Gardens :



One of the world's most rare flowers, the orchid is the symbol of Singapore. At the Singapore Botanical Garden you can see the world's most beautiful orchids and you can have information about hundreds of orchid species.

6. Singapore Sling Cocktail :



The Singapore Sling, a special cocktail of the city, is one of the drinks you should try in Singapore. Peanut is served next to this drink.

7. Buddhist and Hindu Temples :



Due to its multinational structure, it is possible to see various religious centers side by side in the city where many cultures live together. You can explore the splendid Buddhist and Hindu temples in the city and take great pictures.

8. Chinatown Food Centre :



The Chinatown Food Center, located in the Chinese district, consists of night bazaars stands. Here you can taste the unique flavors of the city. The fried sweet potato pie is the first among these flavors.

9. Infinity Pools :



Singapore is home to many infinity pools. The most famous of these is the infinity pool with spectacular views, which belongs to the Marina Bay Sands Hotel and is about 190 meters above sea level.

10. Katong District :



Katong, the former district of Singapore, is located along the coast. With its colorful architecture houses and local restaurants, this area is worth exploring.

TR

Singapur'da Turizm, Singapur'u Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Hint Okyanusu'nda yer alan Singapur, birçok ada ile çevrili bir ülkedir. Dünyanın en çok ziyaret edilen yerlerinden biri olan bu ada ülkesi, şehir devleti olması ve kendine özgü şehircilik anlayışıyla dikkat çekiyor. Singapur 2017 yılında 17,4 milyon turist tarafından ziyaret edilmiştir. Singapur'u en çok ziyaret eden ülke Çin'dir. Çin'i takip eden ülkeler sırasıyla; Endonezya, Hindistan, Malezya, Avustralya, Japonya, Filipinler, Güney Kore, Amerika Birleşik Devletleri, Vietnam, Tayland, Birleşik Krallık, Hong Kong, Tayvan ve Almanya. Birçok kültürün bir arada yaşadığı Singapur'u ziyaret etmek için birçok neden var.

1- Çin ve Hindistan Kasabaları:

Singapur, dünyanın en kozmopolit şehir devletlerinden biridir. Birçok kültürü yansıtan mahalleye de şehirde rastlamak mümkün. Bunların başında Hint ve Çin mahalleleri geliyor. Bu mahalleleri ziyaret ederek yabancı kültürleri bir arada görme şansı yakalayabilirsiniz.

2- Sentosa Adası :

Sentosa, Singapur'a yakın, tüm günün tadını çıkarabileceğiniz bir tema adasıdır. Ayrıca adada geceleri düzenlenen tren safari turu ile vahşi doğayı ve hayvanları gözlemleme şansı yakalayabilirsiniz.

3- Körfez Bahçeleri :

Boyları 50 metreyi bulan Körfez Bahçeleri bölgesindeki yapay ağaçları görebilir, çevredeki uzun köprüler arasında keyifli bir yürüyüş yapabilirsiniz.

4- Merlion Parkı :

Aslan ve balık karışımı bir heykel olan ve şehrin önemli sembolleri arasında yer alan Merlion Heykeli ve Merlion Meydanı'nı ziyaret edebilirsiniz. Şehrin en işlek noktası olan bu meydanda çevredeki gökdelenleri fotoğraflayabilir ve kısa bir alışveriş turu yapabilirsiniz.

5- Singapur Botanik Baheleri :

Dünyanın en nadide ieklerinden biri olan orkide, Singapur'un simgesidir. Singapur Botanik Bahesi'nde dünyanın en güzel orkidelerini görebilir ve yüzlerce orkide türü hakkında bilgi sahibi olabilirsiniz.

6- Singapur Sapan Kokteyli :

Şehrin özel bir kokteyli olan Singapore Sling, Singapur'da denemeniz gereken ieceklerden biridir. Fıstık bu ieeğın yanında servis edilir.

7- Budist ve Hindu Tapınakları:

ok uluslu yapısı nedeniyle birçok kültürün bir arada yaşadığı şehirde eşitli dini merkezleri yan yana görmek mümkün. Şehirdeki görkemli Budist ve Hindu tapınaklarını keşfedebilir ve harika fotoğraflar ekebilirsiniz.

8- in Mahallesi Yemek Merkezi :

in mahallesinde bulunan Chinatown Food Center, gece pazarları stantlarından oluşuyor. Burada şehrin eşsiz lezzetlerini tadabilirsiniz. Kızarmış tatlı patates böreğı bu lezzetler arasında ilk sırada yer alıyor.

9- Sonsuzluk Havuzları:

Singapur birçok sonsuzluk havuzuna ev sahipliğı yapmaktadır. Bunlardan en ünlüsü, Marina Bay Sands Hotel'e ait olan ve deniz seviyesinden yaklaşık 190 metre yükseklikte bulunan muhteşem manzaralı sonsuzluk havuzudur.

10- Katong Bölgesi :

Singapur'un eski bölgesi olan Katong, sahil boyunca yer almaktadır. Rengarenk mimari evleri ve yerel restoranları ile bu bölge keşfedilmeye değer.

السياحة في سنغافورة ، 10 أسباب لزيارة سنغافورة:

تقع سنغافورة في المحيط الهندي ، وهي دولة محاطة بالعديد من الجزر. تجذب هذه الدولة الجزرية ، وهي واحدة من أكثر الأماكن زيارة في العالم ، الانتباه لكونها دولة مدينة ومفهومها الخاص عن التمدن. زار سنغافورة 17.4 مليون سائح في عام 2017. الدولة الأكثر زيارة لسنغافورة هي الصين. الدول التي تتبع الصين بدورها ؛ إندونيسيا والهند وماليزيا وأستراليا واليابان والفلبين وكوريا الجنوبية والولايات المتحدة وفيتنام وتايلاند والمملكة المتحدة وهونغ كونغ وتايوان وألمانيا. هناك العديد من الأسباب لزيارة سنغافورة ، حيث تعيش العديد من الثقافات معًا.

1- مدن الصين والهند:

سنغافورة هي واحدة من أكثر دول المدن عالمية في العالم. من الممكن أن تجد الحي الذي يعكس العديد من الثقافات في المدينة. في بداية هذه الأحياء الهندية والصينية. من خلال زيارة هذه الأحياء ، يمكنك الحصول على فرصة لرؤية الثقافات الأجنبية معًا.

2- جزيرة سنتوسا:

سنتوسا هي جزيرة ذات طابع خاص تقع بالقرب من سنغافورة ، حيث يمكنك الاستمتاع بيوم كامل. يمكنك أيضًا الحصول على فرصة لمشاهدة الطبيعة البرية والحيوانات من خلال رحلة السفاري بالقطار التي يتم تنظيمها ليلاً في الجزيرة.

3- حدائق الخليج:

يمكنك مشاهدة الأشجار الاصطناعية في منطقة حدائق الخليج التي يصل طولها إلى 50 مترًا والاستمتاع بالمشي اللطيف عبر الجسور الطويلة المحيطة.

4- حديقة الميرليون:

يمكنك زيارة Merlion Statue و Merlion Square وهما تمثالان بمزيج من الأسد والأسماك وهما من بين الرموز المهمة للمدينة. في هذه الساحة ، وهي أكثر النقاط ازدحامًا في المدينة ، يمكنك تصوير ناطحات السحاب المحيطة ويمكنك القيام بجولة تسوق قصيرة.

5- حدائق سنغافورة النباتية:

تعتبر زهرة الأوركيد واحدة من أكثر الأزهار ندرة في العالم ، وهي رمز سنغافورة. في حديقة سنغافورة النباتية ، يمكنك مشاهدة أجمل بساتين الفاكهة في العالم ويمكنك الحصول على معلومات حول مئات الأنواع من الأوركيد.

6- كوكتيل سنغافورة سلينج:

يعد Singapore Sling ، وهو كوكتيل خاص بالمدينة ، أحد المشروبات التي يجب أن تجربها في سنغافورة. يتم تقديم الفول السوداني بجانب هذا المشروب.

7- المعابد البوذية والهندوسية:

نظرًا لبنيتها متعددة الجنسيات ، من الممكن رؤية العديد من المراكز الدينية جنبًا إلى جنب في المدينة حيث تعيش العديد من الثقافات معًا. يمكنك استكشاف المعابد البوذية والهندوسية الرائعة في المدينة والتقاط صور رائعة.

8- مركز الغذاء الحي الصيني:

يتكون مركز طعام الحي الصيني ، الواقع في الحي الصيني ، من أكشاك بازارات ليلية. هنا يمكنك تذوق النكهات الفريدة للمدينة. فطيرة البطاطا المقلية هي الأولى من بين هذه النكهات.

9- برك إنفينيتي:

سنغافورة هي موطن للعديد من حمامات السباحة اللامتناهية. وأشهر هذه المسابح هو المسبح اللامتناهي الذي يتمتع بإطلالات خلابة ، والذي ينتمي إلى فندق مارينا باي ساندز ويقع على ارتفاع حوالي 190 مترًا فوق مستوى سطح البحر.

10- مقاطعة كاتونج:

كاتونج ، المنطقة السابقة في سنغافورة ، تقع على طول الساحل. تستحق هذه المنطقة استكشافها بمنازلها المعمارية الملونة ومطاعمها المحلية.